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klokkeslett 14.00 : sak nr:1 Oppsummering

En skriftlig advarsel i dag, fredag.
Rennene har fungert godt. Alt har blitt ordnet raskt underveis. Gode
diskusjoner. Enkelt å samarbeide. Mange dyktige arrangører. Gode
løyper.

Svingen lengst nord på jordet, ved Eide-huset, kan det gjøres noe med
neste gang. Mer mønepanner, sikkerhetsgjerde, rydding av svingen.
En person fra arrangøren bør ha enda mer ansvar for påmelding fra
organisasjonen slik at ikke Skiforbundet må stå for det meste av dette.
Fra arrangøren: Vi er godt fornøyd med hjelpa vi har fått fra NSF. Det
ble bra med NRK. Veldig godt fornøyd med samarbeidet med TD-ene.

Møtet hevet.

Ellen Gullbrekken
ref


